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1. Mötet öppnades 

Anna WP hälsade alla välkomna och mötet öppnades. 

2. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 20 juni godkändes. 

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes med tillägg av en övrig fråga. 

4. Information från parterna 

Anna WP informerade om sitt uppdrag och roll som ersättare för ordförande. 

5. Information om Kollektivtrafik- och Cykelobjekten, genomförande och ekonomi 

Marie informerade om att för HelsingborgsExpressen 2 är åtgärder färdigställda vid Elineberg 

och Kungshult/Kadettgatan, byggnation pågår i Närlunda och Gustavslund och byggstart 

kommer ske under hösten av Västra Berga/Ringstorp. Trafikstart av HelsingborgsExpressen 2 

är senarelagd och risk finns för ytterligare försening då omvärldsläget försvårat leveransen av 

expressbussarna. Staden och Skånetrafiken ser för närvarande över när linjens trafikstart kan 

ske och hur tiden fram till trafikstart ska hanteras på bästa sätt för trafikanterna.  

Marie informerade om att Trädgårdsgatan pågår byggnation samordnat med omfattande 

ledningsomdragningar. För Furutorpsgatan kommer slutbesiktning ske under november och 

utbyggnaden sker samordnat med cykelobjekt Gustav Adolfs gata. Byggnationen av etapp 2 av 

Fågelsångsstråket börjar färdigställas samt att objektet i sin helhet planeras bli färdigställt 

under våren 2025. 

Marie informerade om att för HelsingborgsExpressen 3 pågår trafikutredning. Staden 

konstaterar att trafikstarten kommer senareläggas från år 2027 till år 2029 och att 

slutkostnadsprognosen sannolikt understiger ramavtalad finansiering.  

Marie informerade avslutningsvis att för HelsingborgsExpressen 2, vars slutkostnadsprogons 

understiger avtalad finansiering, finns förslag om att genomföra ytterligare en åtgärd på 

Hälsovägen under 2028. Det skulle innebära att även betalplanen för HelsingborgsExpressen 

2 behöver förlängas. 
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Maria informerade om att standarden avseende BRT utgår från frekvens, påstigning i bussens 

alla dörrar och att infrastrukturen har egna körfält.  

Styrelsen tackade för informationen och konstaterade att beredning behöver ske avseende 

förändringarna inklusive eventuellt ytterligare åtgärd på Hälsovägen inför att justerade 

betalplaner föreläggs styrelsen. Vidare att PM avseende beskrivning av utbyggnadernas 

standard ska presenteras vid nästa styrelsemöte i november. 

6. Övriga frågor  

Lotten informerade om att samordning pågår för nästa års styrelsemöten samt att kallelser 

skickas ut så snart det är möjligt. 

7. Nästa möte 

Nästa möte är den 21 november med genomgång av standard och information om arbetet med 

betalplaner.  

8. Avslutning 

Anna WP tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 

 
Anna Wildt-Persson 

Ersättare för Ordförande 
 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare 
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